
                         Referat af  BESTYRELSESMØDE . 

                                              DEN. 06-02-2023  . 

Deltagere: Jan Egebo , Merete Røner , Anne-marie Collenette , Varmemester 

Bjarne Gottfredsen , Jesper Backhausen. 

 

1. Carporte:  

 Er alt klart til afstemning. 

 Bjarne har haft møde med NEW og indhenter priser på asfalt .Derefter 

udarbejder forvaltningen anlægsbudget på de 2 modeller vi drøftede . 

 

         2. Workshop for Bestyrelsen .  

 Vi skal vende tilbage med nye datoer i marts. 

 

 Varmemesterens punkter. 

Div. 

          Vandskade ved nr. 2. 

 Vi drøfter stadig betaling med forsikring og der er rykket for reetablering. 

           Ejendomskontoret har igangsat besparelse projekt med lys i opgange. 

 Vi forventer at det starter medio Marts, vi afventer håndværker. 

Vi har rotteproblemer mellem 13-19 

  Der er styr på problemet .Kloak er blevet lavet og der er monteret 

rottespærre . 

 Vi afventer en større renovering af kloaker ifm. Helhedsplan. 

 

 

 

 

 



Fastelavn den 17-02-23 kl 16. 

 Aflyst pga manglende tilmelding . 

Beboer henvendelse til Bjarne . 

 Er blevet bedt om at kontakte bestyrelsen . 

Bjarne noget nyt om helhedsplanen. 

 Intet hørt fra Esben der er rykket flere gange. 

 Vi ved det er ved at være klar til udbud . 

 

 Vi undersøger fordeling af udgifter ifm. Ny hæk fra 1-13. 

 

 Budgettet køre efter planen. 

 

Info vedr . de tomme lejligheder . De skal bruges til genhusning af beboere 

fra Dryadevej ifm. Renovering. 

 

Jan havde undersøgt omkring lade standere. 

Nortec har tilbudt at sætte 4 lade stationer op gratis ved brug af deres 

abonnent. Det er værd at kigge på i forbindelse med renovering af 

carporte og asfalt.  

Der er hængt seddel op i alle opgange omkring cykelrydning den.1 Marts. 

NÆSTE BESTYRELSESMØDE ER MANDAG DEN. 6 MARTS. 

 

 
Formand. 
Jesper Backhausen. 


